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Ok, dan wordt dit ‘m. Akkoord?

Het gaat hier echt niet alleen om commerciéle partijen, juist in zorginstellingen wordt ook veel getest en er zijn veel andere

initiatieven zonder winstoogmerk. Voor alle partijen die testen geldt uiteraard dat ze zich aan wet- en regelgeving moeten

houden. Het testen op COVID-19 moet onder toezicht van een arts plaatsvinden, dat geldt voor alle aanbieders van testen.

COVID-19 is een meldingsplichtige ziekte, melding van positieve gevallen bij de regionale GGD is verplicht. Een groot deel van

de aanbieders doet dit ook en hebben we dus in beeld. Naast de meldingen van de GGD krijgt het RIVM ook meldingen via

andere kanalen. We hebben momenteel veel meer zicht op het virus dan we hadden aan het begin van de uitbraak.

Om nogmaals duidelijk te maken waaraan een testfaciliteit moet voldoen heeft VWS varige week een compleet overzicht van

uitgangspunten op rijksoverheid.nl gezet. De IG] ziet toe op de naleving daarvan. Door te reageren op meldingen van o.a.

geteste personen, maar ook door zelf actief testlocaties te bezoeken. Eind deze maand brengt het RIVM bovendien een officiéle

richtlijn uit om de medische eisen waaraan een teststraat moet voldoen, nogmaals vast te leggen. Daarnaast werken we aan een

systeem om testuitslagen van andere |locaties eenvoudig mee te kunnen nemen in het centrale systeem van de GGD en door te

geven aan het RIVM. De planning is dat dit systeem eind deze maand klaar is. Dan kan iedere aanbieder eenvoudiger alle

testuitslagen, zowel de positieve als de negatieve, doorgeven en houden we beter zicht op het virus.

van: TEE EE eminvws.ni>
Verzonden: woensdag 11 november 2020 18:41

EEEeominvws.n>;INES) EE @minvws.n-;INSEE)Aan: ) <i

@minvws.nl>

cc: ) JEEM @minvws.ni>; 5.1.2e )JE 6 minvws.ni>
Onderwerp: RE: Reactie op cijfers commerciele testen

Ha,
Je kunt nog melden dat we naast de door de GGD gesignaleerde 35000 positieven nog eens 8000 positieven binnenkrijgen via

andere kanalen (RIVM telt 43000 positieven). Dus RIVM ziet meer dan alleen wat we binnenkrijgen via de GGD. Deel hiervan is

dus via de zorg.

Ik kreeg dit gisteren via [EE maar ken niet de precieze datums die erbij horen.

Overigens zou je ook nog kunnen meegeven dat we nu natuurlijk nog steeds veel en veel meer zicht hebben op het virus dan we

hadden aan het begin van de uitbraak. Het is veel te dramatisch om te stellen dat we het zicht aan het verliezen zijn.
Groet
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Eenvoudiger ipv eenvoudig
Verder lijkt me goede lijn.
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Onderwerp: Reactie op cijfers commerciele testen

Hoi IEEED en EEE
1k werd net benaderd door de ||IESEZIDie hebben onze vriend gesproken die zich uiteraard ernstig
zorgen maakt over de commerciele test die niet melden.

Of we even willen reageren voor 8uur. Ik heb mijn ongenocegen over deze deadline al geuit, maar vrees dat we onszelf cok geen

dienst bewijzen als we niet reageren. Hieronder de vragen van de journalist met mijn voortstel voor beantwoording op basis van

de lijn van gisteren.

Graag jullie commentaar

Groet!

Wij schrijven morgen over gerezen twijfel aan het besmettingscijfer vanwege onvoldoende zicht op commerciéle testers,

vanwege onduidelijkheid over het nakomen van de meldplicht van deze partijen - de meldplicht die zij niet hebben als er geen

arts of laborant aanweszig is. van het Red Team stelt dat het de inspectie ontbreekt aan wet- en regelgeving om

hierop te handhaven, en spreekt over 'varen in den blinde' als er geen zicht komt op deze testuitslagen. Ook gezien het

geschatte aantal afgenomen testen door deze partijen (door EenVandaag geschat op 30% van het totaal). Het gaat erom dat er

grote onduidelijkheid bestaat over de uitslagen van de commerciéle sneltesten, omdat artsen en laboranten wel meldplicht
hebben, maar afnemers van de testen niet. GGD's tasten deels in het duister over de aantallen. EenVandaag schatte gisteren dat

het gaat om 30% van de testen. De Inspectie heeft de richtlijn (van 22 oktober) dat testen moet gebeuren onder supervisie van

een arts (die meldplicht heeft), maar daarop kan niet gehandhaafd, omdat de commerciéle testers niet verplicht zijn om

daadwerkelijk een arts in te schakelen. [JJEEEZSllspreekt zijn zorg uit over de betrouwbaarheid van de besmettingscijfers als

kompas,als niet duidelijk is hoeveel van de commerciele testen daar wel of niet in zijn meegenomen.

Reactie:

Het gaat hier echt niet alleen om commerciéle partijen, juist in zorginstellingen wordt ook veel getest en er zijn veel andere

initiatieven zonder winstoogmerk. Voor alle partijen die testen geldt uiteraard dat ze zich aan wet- en regelgeving moeten

houden. Het testen op COVID-19 moet onder toezicht van een arts plaatsvinden, dat geldt voor alle aanbieders van testen.

COVID-19 is een meldingsplichtige ziekte, melding van positieve gevallen bij de regionale GGD is verplicht. Een groot deel van

de aanbieders doet dit ook en hebben we dus in beeld. Om nogmaals duidelijk te maken waaraan een testfaciliteit moet voldoen

heeft VWS vorige week een compleet overzicht van uitgangspunten op rijksoverheid.nl gezet. De IG] ziet toe op de naleving
daarvan. Door te reageren op meldingen van o.a. geteste personen, maar ook door zelf actief testlocaties te bezoeken. Eind

deze maand brengt het RIVM bovendien een officiéle richtlijn uit om de medische eisen waaraan een teststraat moet voldoen,

nogmaals vast te leggen. Daarnaast werken we aan een systeem om testuitslagen van andere locaties eenvoudig mee te kunnen

nemen in het centrale systeem van de GGD en door te geven aan het RIVM. De planning is dat dit systeem eind deze maand

klaar is. Dan kan iedere aanbieder eenvoudig alle testuitslagen, zowel de positieve als de negatieve, doorgeven en houden we

beter zicht op het virus.


